
PROTOKÓŁ Nr XLVIII/18
SESJI RADY MIASTA KAMIENNA GÓRA

z 27 czerwca 2018 r.
odbytej w Sali Witrażowej Urzędu Miasta Kamienna Góra

Godzina rozpoczęcia Sesji 13.00, zakończenia 14.40

Obecnych na Sesji – 17 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.

Obsługa radcowska – Adwokat Tomasz Łuczkowski

Ad.1. Otwarcie Sesji

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miasta (RM) Henryk Różański.

Przewodniczący  RM powitał  radnych  RM,  przedstawicieli  miejskich  jednostek  oraz
pracowników Urzędu Miasta.

Przewodniczący RM stwierdził, że w Sesji uczestniczy 17 radnych na 21 ustawowego
składu  Rady,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  RM  może  obradować  i  podejmować
uchwały. Przypomniał, że z dniem 21 lutego 2018 r. został wygaszony mandat radnemu,
w związku z wyrokiem NSA.

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad

Przewodniczący RM zapytał,  czy ktoś chce zgłosić jakieś wnioski o zmianę porządku
obrad?

Radny Marek Białecki zauważył, że jego wniosek zgłoszony na ubiegłej Sesji RM w dniu
6  czerwca  br.  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  punktu  pn.  „Wnioski,  zapytania
i  interpelacje”  był  bardzo  zasadny,  gdyż  na  obecnej  Sesji  RM  nie  będzie  obecny
Burmistrza Miasta. Jednocześnie zgłosił wniosek o wycofanie z bieżącego porządku obrad
punktu Nr 4 „Wnioski, zapytania i interpelacje”.

Przewodniczący RM  stwierdził,  iż punkt „Wnioski, zapytania i interpelacje” nie dotyczy
tylko  spraw  kierowanych  do  rozpatrzenia  przez  Burmistrza  Miasta.  Mogą  tam  być
zgłaszane również inne sprawy nurtujące radnych. Jednocześnie wyraził sprzeciw wobec
wnioskowi o wycofanie tego punktu. 

Radny  M.  Białecki  zwrócił  się  z  prośbą  o  poddanie  pod  głosowanie  wniosku,  który
przedstawił.

Radna Celina Róg zauważyła, że przed wnioskami o zmianę powinien być przedstawiony
porządek obrad.
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Radny Zbigniew Nagórny przypomniał Przewodniczącemu RM, że wnioski są zgłaszane
dopiero po odczytaniu porządku obrad danej Sesji. Nadmienił, że obecnie zgromadzeni
nie zostali oficjalnie zapoznani z dzisiejszym porządkiem obrad.

Przewodniczący RM odczytał ustalony porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

4. Wnioski, zapytania i interpelacje.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o pracy Rady między Sesjami.
6. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Żłobka Miejskiego w Kamiennej Górze.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  udzielania  zwolnień  i  rozmiaru

obniżek  tygodniowego,  obowiązkowego  wymiaru  godzin  nauczycielom,  którym
powierzono stanowiska kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego
wymiaru zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w szkołach i przedszkolach
dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Kamienna Góra.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  „Regulaminu  dostarczania  wody
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu
Rozwoju  i  Modernizacji  Infrastruktury  Wodociągowo-Kanalizacyjnej  w  Kamiennej
Górze w latach 2017-2020.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.
11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  w  rejonie  ulicy  Przemysłowej  w  Kamiennej
Górze.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości
(dz. nr 177/1, obr. 3).

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy
finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2018 rok.
15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  Miasta

Kamienna Góra.

16. Sprawy różne.
17. Zamknięcie Sesji.

Radny Marek Białecki podtrzymał swój wniosek o wycofanie z bieżącego porządku obrad
punktu Nr 4 „Wnioski, zapytania i interpelacje”.

Przewodniczący RM poddał ww. wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada Miasta
przy  2  głosach  „za”,  14  „przeciw”  i  1  głosie  „wstrzymującym  się”  nie  wyraziła  zgody
na zmianę w porządku obrad.

Nikt nie zgłosił więcej wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.

Ad.3.      Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

Przewodniczący  RM  poinformował,  że  protokół  z  poprzedniej  Sesji  był  wyłożony  do
wglądu  w  Biurze  Rady  Miasta.  Dodał,  że  nie  zostały  do  niego  wniesione  uwagi  ani
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zastrzeżenia i zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś zastrzeżenia? 

Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad.4. Wnioski, zapytania i interpelacje

Radna Danuta Walus:
1. Zapytała, na jakim etapie znajduje się realizacja zadań przyjętych w roku ubiegłym

do wykonania w 2018 r. ze środków, w ramach budżetu partycypacyjnego?

Radny Wiesław Sobiechowski:
1. Ponownie zapytał,  jaka jest rzeczywista nadpłata środków dla wykonawcy, który

realizował  zadanie inwestycyjne dotyczące remontu Centrum Kultury w Kamiennej
Górze?

2. Zapytał,  na  jakim  etapie  są  działania  Urzędu  Miasta  związane  z  odzyskaniem
nadpłaconych środków dla ww. wykonawcy?

3. Zapytał,  na jakim etapie znajduje się sprawa dalszego remontu Centrum Kultury
w Kamiennej Górze i wyłonienia nowego wykonawcy?

4. Zgłosił  wniosek  o  przedstawienie  całkowitego  kosztu  remontu  Centrum  Kultury
w Kamiennej  Górze,  z  uwagi  na  informacje  o  sumie  realizacji  I  etapu remontu
w kwocie 13 mln. zł. 

5. Przekazał  prośbę  mieszkańców  ul.  Ks.  Bolka  I  o  rozwiązanie  problemu
nadmiernego przekraczania  szybkości  przez kierowców pojazdów jeżdżących tą
ulicą. Takie zachowanie stwarza liczne zagrożenia dla przechodniów poruszających
się bardzo wąskim chodnikiem wzdłuż domów jednorodzinnych, nierespektowane
jest ograniczenie prędkości do 30 km/h, ustawione przez Urząd Miasta, przy czym
Urząd  Miasta  nie  wyraził  zgody  na  ustawienie  na  jezdni  progów zwalniających,
z uwagi na zbyt duży spadek jezdni.

Radna Celina Róg:
1. Zgłosiła  wniosek  o  rozwiązanie  problemu nadmiernego  przekraczania  prędkości

przez kierowców poruszających się ul. Ks. Bolka I, z uwagi na brak przejścia dla
pieszych, które umożliwiłoby bezpieczne przekraczanie jezdni na wysokości domów
mieszkalnych (pasy są usytuowane przy skrzyżowaniu z ul.  Katowicką i  dopiero
naprzeciw wjazdu na teren OWŚ Zalew).  

Radna Violetta Majak:
1. Zapytała, kiedy zostanie wprowadzona do budżetu miasta Kamienna Góra dotacja

pozyskana z Programu OSA na wykonanie placu zabaw przy ul. P. Ściegiennego,
kiedy zostanie ogłoszony przetarg na to zadanie i następnie wyłoniony wykonawca?

Radna Zofia Kolat:
1. Zwróciła się z prośbą o sporządzenie przez Burmistrza Miasta na następną Sesję

Rady,  która jest  zaplanowana na 29 sierpnia 2018 r.,  sprawozdania z realizacji
wszystkich  zadań  inwestycyjnych  ujętych  w  planie  wydatków  majątkowych,  wg
stanu na 20 sierpnia 2018 r.

Radny Jacek Bruździak:
1. Zapytał, dlaczego pracownicy Urzędu Miasta bardzo jednostronnie, nieobiektywnie

i nierzetelnie informują mieszkańców miasta o propozycji budowy wieży widokowej
z funkcją nadajnika telefonii komórkowej, czego kuriozalnym przykładem jest m.in.
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sonda przedstawiona mieszkańcom na stronie internetowej Urzędu?
2. Zgłosił  wniosek  o  ponowne  przemyślenie  i  rzetelne  zbadanie  sprawy

przedstawionej w powyższym zapytaniu, aby nie przydarzyła się więcej Urzędowi
Miasta taka tendencyjna sonda,  tak naprawdę będąca „pseudo konsultacją”.  Na
podstawie obecnej  sondy nie ma możliwości  obiektywnego ustalenia,  czy w tym
temacie  wypowiadali  się  tylko  mieszkańcy  miasta,  gdyż  każdy  miał  dostęp  do
głosowania. 

Radna Irena Plata:
1. Zapytała,  czy odbył  się  już  przetarg  na wykonanie  dróg rowerowych na terenie

miasta Kamienna Góra i czy zostały złożone jakieś oferty? 

Radny Zbigniew Nagórny:
1. Zapytał,  czy  przez  problemy  z  wyłonieniem  wykonawcy  na  budowę  ścieżek

rowerowych na terenie Kamiennej Góry nie przepadnie miastu dotacja i stosowne
terminy realizacji zadania?

2. Zapytał, jaki jest plan i zakres remontów w miejskich jednostkach organizacyjnych
zajmujących się oświatą, z uwagi na rozpoczęty okres wakacyjny?

Radny Ryszard Ostrowski:
1. Zwrócił się z prośbą o montaż jednej ławki w pobliżu bocznego wejścia na stadion

miejski  przy ul.  J.  Słowackiego,  w kierunku skrzyżowania z ul.  Śląską.  Obecnie
osoby starsze, przechodzące tym chodnikiem z ciężkimi zakupami, czy zbiorami
z ogrodów działkowych, nie mają w tym rejonie możliwości na krótki odpoczynek
w drodze do domu.

Radny Marek Białecki:
1. Zapytał, czy odbył się już ponowny przetarg na remont kamienicy przy pl. Wolności

12 i czy został wyłoniony wykonawca?

Radna C. Róg:
1. Zapytała,  kto  zadecydował  o  przeprowadzaniu  w  jednym  czasie  remontu

ul.  S.  Żeromskiego oraz ul.  Słowiańskiej  i  czy nie  można było  wykonywać tych
zadań  w  odstępach,  jedna  ulica  po  drugiej?  Od  kilku  tygodni  są  tam  bowiem
prowadzone głębokie prace ziemne i nie ma możliwości dotarcia do rynku od strony
ul. S. Okrzei. 

Ad.5.   Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o pracy Rady między Sesjami  

Wiceprzewodniczący  RM  Jerzy  Basta przedstawił  informację  w  powyższej  sprawie
– zał. Nr 2 do protokołu.

Ad.6.   Podjęcie uchwały w sprawie   statutu Żłobka Miejskiego w Kamiennej Górze  

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Dyrektor Centrum Obsługi Jednostek
Gminy Miejskiej Kamienna Góra Waldemar Woźniak.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
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Przewodniczący RM stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
przy  16  głosach  „za”,  0  „przeciw”  i  1  głosie  „wstrzymującym  się”  podjęła  Uchwałę
Nr XLVIII/320/18 w sprawie  statutu Żłobka Miejskiego w Kamiennej Górze –  zał.  Nr 3
do protokołu.

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie   określenia zasad udzielania zwolnień i rozmiaru  
obniżek  tygodniowego,  obowiązkowego  wymiaru  godzin  nauczycielom,  którym
powierzono stanowiska kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego
wymiaru zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w szkołach i przedszkolach
dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Kamienna Góra

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Dyrektor Centrum Obsługi Jednostek
Gminy Miejskiej Kamienna Góra Waldemar Woźniak.

Radna  Z.  Kolat  zwróciła  się  z  prośbą  o  przedstawienie  obydwu  opinii  związków
zawodowych nauczycieli, jakie były wymagane przed sporządzeniem projektu uchwały.

Dyrektor COJ  odpowiedział, że Związek Zawodowy Solidarność pozytywnie ocenił cały
projekt  uchwały.  Związek  Nauczycielstwa  Polskiego  wyraził  zaś  opinię  pozytywną  do
zapisów ujętych w § 1, 2 i 3, a opinię negatywną do § 4 i 5. Zaznaczył, że wymogiem
ustawowym jest zasięgnięcie opinii lokalnych związków zawodowych. Opinia nie musi być
jednak pozytywna. 

Nikt  więcej  nie  zgłosił  uwag  ani  zapytań  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM zarządził  głosowanie  nad  projektem,
w  wyniku  którego  Rada  Miasta  Kamienna  Góra  przy  11  głosach  „za”,  2  „przeciw”
i 4 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr XLVIII/321/18 w sprawie określenia
zasad  udzielania  zwolnień  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego,  obowiązkowego wymiaru
godzin  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  oraz  określenia
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  niektórych  nauczycieli,  obowiązujących
w  szkołach  i  przedszkolach  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina  Miejska
Kamienna Góra – zał. Nr 4 do protokołu.

A  d.8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie    przyjęcia  projektu  „Regulaminu  dostarczania  
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawił Prezes  Zarządu  Miejskiego
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kamiennej Górze Jarosław
Dyczkowski.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
jednogłośnie,  tj.  przy  17  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  XLVIII/322/18 w  sprawie
przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody i  odprowadzania ścieków na terenie
Gminy Miejskiej Kamienna Góra – zał. Nr 5 do protokołu.
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Ad.9. Podjęcie uchwały    zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniego  
Planu  Rozwoju  i  Modernizacji  Infrastruktury  Wodociągowo-Kanalizacyjnej
w Kamiennej Górze w latach 2017-2020

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawił Prezes  Zarządu  Miejskiego
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kamiennej Górze Jarosław
Dyczkowski.

Radna C. Róg  zwróciła się z prośbą do Prezesa Zarządu o wyjaśnienie mieszkańcom
miasta  zmiany  dotyczącej  nowego  sposobu  ustalania  taryf  za  wodę  i  ścieki,  a  także
podanie przyczyn jakie miały wpływ na ustalenie na nowo płatności za te media od końca
czerwca br. Zaznaczyła, że zgodnie ze zmianą prawa wodnego, rady gmin nie będą już
miały  właściwości  do  ustalania  stawek  za  wodę  i  ścieki.  Jednocześnie  poprosiła
Przewodniczącego RM o wyrażenie zgody,  aby Prezes Zarządu MPWiK mógł  udzielić
takiej informacji zaraz po zakończonym głosowaniu, z uwagi na oglądanie Sesji RM przez
zainteresowanych mieszkańców.

Przewodniczący RM  wyraził  zgodę i jednocześnie zaproponował, aby Prezes Zarządu
MPWiK przedstawił stosowną informację z mównicy podczas bieżącej Sesji RM.

Prezes Zarządu MPWiK  odpowiedział, iż szczegółową informację o zmianie przepisów
prawa wodnego przedstawi po głosowaniu. 

Radna Iwona  Szczerbaty  podkreśliła,  że  bardzo ważne dla  mieszkańców miasta  jest
dokładne  wyjaśnienie  obecnych  zasad  ustalania  stawek  za  wodę  i  ścieki  oraz
przedstawienie czynników, które spowodowały wzrost taryf za wodę i ścieki.

Przewodniczący RM zaznaczył, że w pierwszej kolejności powinni się wypowiedzieć sami
radni. Dopiero potem może zostać przekazana stosowna informacja.

Radna V. Majak  zaznaczyła, że jej pytania będą dotyczyły projektu uchwały, który jest
obecnie przedmiotem obrad. Przypomniała, że w myśl zapisu art. 21 ust. 2 pkt 5 ustawy
z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu
ścieków,  w  planie  dotyczącym  modernizacji  urządzeń  wodno-kanalizacyjnych  powinny
znaleźć  się  informacje  o  sposobie  finansowania  planowanych  inwestycji.  W  związku
z powyższym zapytała:

1) Jakie  źródła  są  przewidywane  dla  sfinansowania  zadań  ujętych  w  planie,  gdyż
w obecnym harmonogramie tego nie ma?

2) Jaka jest planowana wysokość marży zysku dla wodociągów i  oczyszczalni  jeśli
chodzi o kalkulację stawek opłat za wodę i ścieki?

3) Czy  MPWiK  korzysta  ze  źródeł  finansowania  zewnętrznego  bądź  rozważa
ewentualną możliwość zaciągnięcia  kredytu na realizację  zadań w planie,  a  nie
tylko wspomaga się przychodami?

Prezes Zarządu MPWiK wyjaśnił, co następuje:
1) Zadania  ujęte  w  planie  są  wykonywane  ze  środków  własnych,  ze  środków

amortyzacji i środków, które pozostają przedsiębiorstwu. 
2) Wysokość  marży  zostanie  przedstawiona  radnej  po  konsultacji  z  działem

księgowym  w  MPWiK,  po  wypowiedziach  innych  podmiotów  prezentujących
projekty uchwał.

3) Jeśli pojawią się środki zewnętrzne, które są atrakcyjnie oprocentowane, to zostaną
poczynione starania na ich pozyskanie.
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Radna V. Majak zapytała, jak wygląda wysokość przewidywanych przychodów, które są
jednym ze wskaźników określanych przy taryfach?

Prezes Zarządu MPWiK odpowiedział, że takie dane można uzyskać w dziale księgowym
MPWiK. 

Radny  W.  Sobiechowski  przypomniał,  że  w  punkcie  9  Harmonogramu  realizacji
wieloletniego  planu  modernizacji  i  rozwoju  urządzeń  wod.-kan.  jest  wyszczególnione
zadanie pn.  „Budowa kanalizacji  sanitarnej  w ulicach Wiejskiej,  Jedwabnej,  Legnickiej,
Ptasiej”,  które  ma  być  realizowane  w  latach  2017-2020.  Stwierdził,  iż  lepszym
rozwiązaniem  byłoby  konkretne  określenie  lat,  kiedy  poszczególne  ulice  będą
wykonywane.  Jako  przykład  pokazujący  naocznie  trudność  w  realizacji  zadania
związanego  z  wymianą  kanalizacji  wzdłuż  danej  ulicy  podał  ul.  Ptasią,  wzdłuż  której
remont instalacji  wod.-kan.  jest  obiecywany od ok.  8  lat.  Zauważył,  że trudno jest  tak
skoordynować zadania, aby w jednym czasie posiadać w planach wydatków majątkowych
miasta i MPWiK środki na wymianę kanalizacji i nawierzchni danej ulicy. Obecnie jedna
instytucja odsyła do drugiej, aby zapewnić w planach finansowych pieniądze na remont.
Zaproponował, aby doprecyzować zapisy o latach wykonywania danego zadania.

Nikt  więcej  nie  zgłosił  uwag  ani  zapytań  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM zarządził  głosowanie  nad  projektem,
w  wyniku  którego  Rada  Miasta  Kamienna  Góra  przy  15  głosach  „za”,  1  „przeciw”
i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła  Uchwałę Nr XLVIII/323/18  zmieniającą uchwałę
w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Planu  Rozwoju  i  Modernizacji  Infrastruktury
Wodociągowo-Kanalizacyjnej  w  Kamiennej  Górze  w  latach  2017-2020  –  zał.  Nr  6 do
protokołu.

Prezes  Zarządu MPWiK  przypomniał,  że  taryfy  dla  zbiorowego zaopatrzenia  w wodę
i zbiorowego odprowadzania ścieków zostały ustalone w 2017 r., na obecnie obowiązujący
okres.  Niemniej  jednak w międzyczasie zmieniona została  merytoryczna ustawa,  która
nałożyła na wszystkie podmioty zajmujące się dostawą wody i odprowadzaniem ścieków
obowiązek wykonania nowych taryf, opartych o dane finansowe z ostatnich trzech lat, na
trzy  następnie  obowiązujące  lata.  Podkreślił,  że  obowiązek  ten  został  wykonany
i 12 marca 2018 r. został złożony do RZGW we Wrocławiu – Wody Polskie projekt stawek,
które mają obowiązywać w latach 2018-2020.  Organ ten ma obecnie prawo uchwalać
stawki za wodę i ścieki na podstawie przedstawianych bilansów. Obowiązek ustalania taryf
został zdjęty z Burmistrza Miasta i Rady Miasta. Prezes Zarządu podkreślił, że dnia 15
maja br. MPWiK otrzymało decyzję o wejściu w życie nowych taryf z dniem 8 czerwca
2018 r. Informacja ta została opublikowana przez Burmistrza Miasta i MPWiK. 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie   zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła  Kierownik Wydziału Infrastruktury
Miejskiej i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta w/m Magdalena Bręśkiewicz.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
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Przewodniczący RM stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
jednogłośnie,  tj.  przy  17  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  XLVIII/324/18 w  sprawie
zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych – zał. Nr 7 do protokołu.

Ad.11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Przemysłowej w Kamiennej
Górze

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawił  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Mienia
Urzędu Miasta w/m Andrzej Omachel.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
jednogłośnie,  tj.  przy  17  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  XLVIII/325/18 w  sprawie
przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
w rejonie ulicy Przemysłowej w Kamiennej Górze – zał. Nr 8 do protokołu.

Ad.12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości
(dz. nr 177/1, obr. 3)

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił  Kierownik Wydziału Mienia Urzędu
Miasta w/m Andrzej Wolny.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
jednogłośnie,  tj.  przy  17  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  XLVIII/326/18 w  sprawie
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – zał. Nr 9 do protokołu.

Przewodniczący RM ogłosił 10 min. przerwę.

Ad.13.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie   przyjęcia  wieloletniej  
prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawiła  Z-ca  Skarbnika  Miasta  Beata
Ścisłowska.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
jednogłośnie,  tj.  przy  17  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  XLVIII/327/18 zmieniającą
uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna
Góra – zał. Nr 10 do protokołu.
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Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na
2018 rok

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawiła  Z-ca  Skarbnika  Miasta  Beata
Ścisłowska.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XLVIII/328/18 w sprawie zmian
w budżecie miasta Kamienna Góra na 2018 rok – zał. Nr 11 do protokołu.

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta
Kamienna Góra

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Przewodniczący RM Henryk Różański
– zał. Nr 12 do protokołu.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM  stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
przy 2 głosach „za”, 8 „przeciw” i 7 głosach „wstrzymujących się” nie podjęła ww. uchwały.

Przewodniczący  RM  poinformował,  że  w  chwili  obecnej  ustalenie  wynagrodzenia
Burmistrza  Miasta  przechodzi  automatycznie  na  Wojewodę  Dolnośląskiego,  który  jest
organem nadzoru  prawnego nad miastem Kamienna Góra.  Wyraził  obawę,  iż  decyzja
Wojewody może się skłaniać ku jeszcze większemu obniżeniu wynagrodzenia Burmistrza. 

Ad.16. Sprawy różne

Radny  W.  Sobiechowski  podkreślił,  iż  w  dotychczasowych  wypowiedziach  zachwalał
działania  Spółki  Mieszkaniowej,  lecz od kilku miesięcy  zmienia swój  pogląd.  Do takiej
zmiany przyczyniło się zachowanie spółki wobec lokatorów budynku przy ul. Katowickiej
22. Przypomniał, że na budynku była urwana rynna, zniszczona rura spustowa, a woda
zalewała  regularnie  korytarz  podczas  opadów  atmosferycznych.  Podczas
prowizorycznego  przytwierdzenia  rynny  drutami  do  ściany,  po  kilku  miesiącach  od
zgłoszenia radnego, wypchnięta została rura spustowa i ponownie zalewana jest ściana
budynku.  Taka  sytuacja  ma  miejsce  już  kolejny  miesiąc.  Radny  podkreślił,  że  takie
nierzetelne wykonywanie drobnych napraw przez kilka miesięcy, przyczynia się do złego
stanu zasobu komunalnego Gminy Miejskiej. Nadmienił, że przez cały okres zgłaszania
próśb  o  wykonanie  napraw,  nie  został  rozwiązany  problem  zalewania  korytarza.
Mieszkańcy  tego  budynku  nadal  muszą  brodzić  po  kostki  w  wodzie,  która  zalega
w  korytarzu.  Dodatkowo  nie  zostały  przez  kilka  miesięcy  usunięte  cegły  zwisające
z budynku, które stwarzają zagrożenie dla dzieci bawiących się koło nieruchomości. Na
zakończenie radny wyraził zdegustowanie i podkreślił, że takie działania psują pozytywny
obraz  ostatniej  działalności  spółki.  Wyraził  przy  tym  nadzieję,  że  podany  przykład
zmobilizuje Spółkę Mieszkaniową do lepszego działania. 
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Radny M. Białecki wyraził zdziwienie i rozczarowanie, iż w ramach trwających mistrzostw
świata w piłce nożnej nie została na naszym rynku stworzona strefa kibica. Jest to dobra
okazja do ożywienia rynku, o które tak zabiegano od kilku lat. Zaskoczyła radnego taka
decyzja Centrum Kultury i MCKF, gdyż w wielu miastach strefy kibica powstają.

Radna I. Plata zwróciła się z prośbą o przedstawienie na sesji mieszkańcom miasta przez
Z-cę Kierownika Wydziału WM Andrzeja Omachla różnic między ścieżką rowerową, drogą
rowerową  i  szlakiem  rowerowym,  z  uwagi  na  nieprawidłowe  używanie  tych  definicji
i mylenie pojęć. 

Przewodniczący RM zapytał, czy jest możliwość przedstawienia takiej informacji obecnie
na Sesji RM.

Z-ca Kierownika Wydziału WM zaproponował, iż sporządzi stosowną informację pisemną
i przekaże ją do zapoznania się w Biurze Rady Miasta i wykorzystania przez radnych.

Radna  C.  Róg  wyraziła  chęć  sprostowania  kilku  nierzetelnych  informacji,  zgodnie
z  którymi  w  ostatnim  czasie  starsza  osoba  z  niepełnosprawnym  wnukiem  otrzymała
w końcu, po interwencji telewizji Polsat i lokalnej gazety, mieszkanie na parterze z zasobu
Gminy Miejskiej  Kamienna Góra. Podkreśliła, że są to wiadomości nieprawdziwe, gdyż
Komisja Mieszkaniowa zajmowała się sprawą tej  Pani  od dłuższego czasu. Zaznaczył,
że jak tylko pojawiało się mieszkanie na parterze, to było ono proponowane do zasiedlenia
dla tej rodziny. Sama zainteresowana oglądała wówczas wskazywane mieszkania, lecz
jedno  jej  nie  odpowiadało  z  uwagi  na  zbyt  mały  metraż.  Inne  było  zlokalizowane  nie
w  takiej  dzielnicy,  jak  ta  Pani  chciała.  Dodatkowo,  po  wskazaniu  przez  samą
zainteresowaną innego mieszkania do zasiedlenia i wizji lokalnej Komisji okazało się po,
iż lokal ma najemcę, który przebywał poza granicami kraju. Radna zaznaczyła, że miasto
nie ma takiej komfortowej sytuacji i nie posiada wielu mieszkań na parterze do zasiedlenia.
Dodała, że stwierdzenia jakie zostały przedstawione w mediach są bardzo krzywdzące dla
Komisji  Mieszkaniowej  oraz dla  pracowników merytorycznego Wydziału  Mienia  Urzędu
Miasta. Ponadto podkreśliła, że gdy na liście osób oczekujących na przydział znajdują się
rodziny  z  osobami  niepełnosprawnymi,  lub  takie  wnioski  są  składane do rozpatrzenia,
to w pierwszej kolejności Komisja bierze je pod uwagę. 

Ad.17. Zamknięcie Sesji

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XLVIII Sesję Rady Miasta
Kamienna Góra w dniu 27 czerwca 2018 r.

Protokołował:
Arkadiusz Rymer

Przewodniczący Rady

 /-/ Henryk Różański

10


